

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
LIMITED B
GATT/CP.5/SR.10/
Corr.3
25 November 1950
ORIGINAL: FRENCH
BILINGUAL

CONTRACTING PARTIES
Fifth Session

Summary Record of the Tenth Meeting

CONFIDENTIAL

Page 5

Replace the second sentence of Mr. DI NOLA's remarks by the following:

"Furthermore Italy, as is well known, suffers from such serious structural unemployment that the efforts of the Italian Government alone are not enough to eliminate such an evil. That is the reason why the Italian Government attaches the greatest importance to the full employment provisions of the Charter which according to Article 2, paragraph 2, provide for concerted action to supplement internal measures taken by individual countries."

PARTIES CONTRACTANTES
Cinquième Session

Compte rendu de la dixième séance

CONFIDENTIAL

Page 5

Remplacer la deuxième phrase des observations de M. DI NOLA par le texte suivant:

"D'autre part, comme il est bien connu, l'Italie souffre d'un chômage structural d'une telle gravité que les efforts isolés du Gouvernement Italien ne peuvent pas suffire à surmonter un tel fléau. C'est pour cela que le Gouvernement Italien attribue une grande importance aux dispositions de la Charte concernant le plein emploi, qui à l'article 2, paragraphe 2 prévoient une action concertée se joignant à l'action individuelle de chaque Etat intéressé."